

ORIENTEERING RESULTS

DDO Centennial Park — June 7, 2009

#4 — LONG-Intermediate 7.85 km (27 controls – 2 maps)

			O-Club	Time
1	Jean-Marc	Meyer	Club Colman, FRANCE	0:58:10
2	Dmitri	Golovanov	Ramblers	0:58:34
3	Stéphane	Rousseau	Ramblers	1:00:12
4	Mike	Quiron	Ramblers	1:04:47
5	Oriane	Meyer	Club Colman, FRANCE	1:06:00
6	Michael	Bole	Ramblers	1:06:10
7	Nick	Preda	Ottawa OC	1:11:54
8	Christian	Reber	Ramblers	1:13:26
9	Yee Fun	Wong	Ramblers	1:16:24
10	Stephane	Lamy + Rakan (12)	Ramblers	1:17:16
11	Corinne	Meyer	Club Colman, FRANCE	1:22:00
12	Donald	Watson	Ramblers	1:22:56
13	Marie-Hélène	Tremblay &	Ramblers }	1:59:29
	Alain	Gauthier	Ramblers }	
14	Claude	Nadon &	Ramblers }	2:59:21
	Tania	Rostane	Ramblers }	
15	Paul	Addy &	Ramblers }	
	Jean-François	Côté	Ramblers }	dn
.	Florent	Vilotte	Ramblers	1:12:17

#3 — Intermediate 3.85 km (13 controls)

1	Dave	McFadden		0:36:52
2	Denise	OBriain	Ramblers	0:39:00
3	Patrick	Fernet	Ramblers	0:52:34
4	Costas & Stephanie	Tsirgiotis		0:58:02
5	Patricia & Serge	Bench / Dery + Charles,12	Ramblers	1:02:04
6	Jean-François	Gagné		1:02:13
7	Steve	Cabilio	Ramblers	1:07:12
8	Alèn	Huskanovic (13)	Ramblers	1:14:50
9	Boris	Chopov	Ramblers	1:17:20
10	Boriana & Irma	Chopova (12) / Huskanovic (10)	Ramblers	1:24:43
11	Donald & Brenda	Bulua / Gossack	Ramblers	1:25:44
12	Sylvie	Perrault	Ramblers	1:29:27
13	Linda	Homsy &	Ramblers }	1:30:16
	Wendy	McWade)	
14	Larry & Karen	Brown &	}	1:30:26
	Wendy	Rindress	}	
15	Louis	Robichaud &	Ramblers }	1:40:28
	Darlene	Scott)	
16	Simon	Dugal family (2 adults + 4 Jrs.)	(Missed #5)	(1:43:40)
17	Donna	Lisk grp (2 adults + 2 Jr:of 11yrs)	(Missed #10 & 13)	—
.	Elaine	S	Ramblers	not tim
.	Christian	Reid		0:44:07

#2 — Easy-Intermediate 3.1 km (13 controls)

1	Christian	Reid &	}	0:39:28
	Nathalie	Patenaude + Jrs: 10, 7	}	
2	Robert + Kevin, 12	Darby	Ramblers	0:43:32

3	Jocelyn	Gohier	Ramblers	0:59:10
4	Josée	Leclair &	}	1:06:53
	Jocelyn	Dupuis + 3 Jrs: 7,6,3 ans		
5	Carole	Brunet	Ramblers }	1:20:16
	Dan	Macoosh + Benjamin, 10	Ramblers }	
6	Gwen	Spurll	Ramblers	1:21:26
7	Sunny & Jason	Kiang + Julien, 10 2nd run		1:25:40
8	Mary Ellen	Montague	Ramblers	1:59:30
9	Mike	Senderak + 4 Jrs: 10,10,9,9		Lost card
#1 — Short / Novice 2.5 km (12 controls)				
1	Florent & Beatrice	Vilotte + Celia, 3	Ramblers	0:44:01
2	Marie-Claire	O'Neil + 3 Jrs: 8,8,4 yrs.		1:01:08
3	Sunny & Jason	Kiang + Julien, 10		1:04:37
4	Cindy & Solange	Kilcullen / Bussieres		1:16:00
5	Hendrik	Boom	Ramblers	1:16:15
6	Scott & Maeve	Bohle + 2 Jrs: 7, 2		1:18:00
7	Nancy	Clément &	}	1:18:47
	Nadia	Demelo + 2 Jrs: 8 & 8 yrs.		
.	Shirley	Secours + Ryan,3, Kyle,1		not tim
.	Jacöb (10)	Landry + Alexandra Apostolatos		not tim
"Starts": 51. Participation: 70 Adults + 5 Youths (12-13) + 30 Jrs (under 12) = 105				
<i>Ramblers Orienteering Club</i>				

Ramblers Orienteering Club

MEET REPORT: Centennial Park, DDO – June 7, 2009

(version français en bas!)

Another beautiful day for Orienteering! The skies were sunny and the temperature was just right. 105 persons took part, including 30 little folk under 12.

15 of the ‘wee ones’ did the “**String**” Course which is proving extremely popular with families. The youngest who ran enthusiastically around the 300-meter cord-defined route, with its 9 mini-controls, was (possibly) almost-3-years-old, Benjamin Skira.

There were four standard courses, varying in technical difficulty, as well as in length. Competitors on the # 4 “Long” were moving pretty quickly around the 23 controls, resulting in a very tight finish. **Jean-Marc Meyer**, an experienced Orienteer from France who is visiting Montreal for a short while, edged **Dmitri Golovanov** by just 24 seconds on the 7.85 km (straight line measurement) course. **Stéphane Rousseau** came in 3rd at 1:00:12, taking about 1½ minutes more than Dmitri. The majority of the 15 “starts” on the course were out for between 65 and 83 minutes. Course 4 consisted of first completing Course 3 and then receiving a second map that covered an additional 4 km.

Another close finish developed between the 18 who did *Course 3*, by itself. Although they took off one hour apart, there were only two minutes separating their elapsed times: **Dave McFadden** completed the 3.85 km in 0:36:52; **Denise OBriain** did it in 0:39:00. Never mind, Denise, your 3-year old son was one of the stars on the String-O!

On the easier courses, **Christian Reid** with **Nathalie** and two youngsters (10 & 7) ran the 3.1 km #2 course in 0:39:28, while **Florent** and **Beatrice Vilotte**, with their 3-year-old daughter, Celia, completed the 2.5 km #1 course in 0:44:01.

A BIG THANK-YOU to those that made this event possible...

Bruce Glen and **Elaine** did most of the organizational work. As Meet Director, Bruce designed the courses and hung all the flags (and picked them up afterwards).

A Word from Bruce & Elaine...

We'd like to thank all the volunteers who helped with the meet—Dmitri, Christian, Tania, Yee Fun (starts/finishes, setting up & taking down the string course, attaching control descriptions, etc). We apologize if we missed anyone.

A special huge **thank you** to GLORIA for once again tackling the daunting challenges of registration meticulously and, as always, with a smile. Her ongoing, sometimes overlooked, contribution in this vital role is greatly appreciated. Thanks, too, for the cookies!

And **thank you, JOHN!** for providing the map, guiding Bruce in setting up/verifying the courses, arranging for the PeRfecT weather, verifying/tabulating the results and writing this report which provides us with wonderful reminders of another great day!

Congratulations to all who participated,

Until September,

John

Club Orienteering Ramblers

RAPPORT DE LA RENCONTRE du Parc du Centenaire, DDO – 7 juin, 2009

Une autre belle journée pour l'Orienteering! Nous avons pu compter sur un ciel ensoleillé et une température parfaite! 105 personnes ont participé, incluant 30 jeunes de moins de 12 ans. Quinze d'entre eux ont complété le parcours avec ficelle. Ce parcours s'avère très populaire auprès des familles. Le plus jeune de ceux qui ont parcouru avec enthousiasme les 300 mètres de méandre de ficelle, comprenant 9 points de contrôle, était âgé de moins de 3 ans; il s'agit de Benjamin Skira.

Il y avait quatre parcours réguliers variant aussi bien en niveau de difficulté qu'en longueur. Les compétiteurs du parcours numéro 4, le plus long, ont bougé très rapidement autour des 23 points de contrôle si bien que les temps finaux de parcours sont très serrés. **Jean-Marc Meyer**, un coureur expérimenté d'orientering venu de France, en visite à Montréal pour un court séjour, a battu **Dmitri Golovanov** par seulement 24 secondes sur le parcours de 7,85 km (mesure en ligne directe). **Stéphane Rousseau** occupe la troisième place avec un temps de 1:00:12, prenant à peine plus de 1,5 minute que Dmitri. La majorité des 15 départs sur long parcours ont obtenu des résultants variant entre 65 et 83 minutes. Le parcours 4 consistait à compléter d'abord le parcours 3 puis les coureurs recevaient une seconde carte qui couvrait les 4 km additionnel.

D'autres arrivées très serrées se sont produites entre les 18 participants inscrits au parcours 3 seulement. Malgré que les départs de deux participants ont eu lieu à une heure d'intervalle, il n'y a eu que deux minutes qui ont séparé les chronos de **Dave McFadden** – complétant le parcours de 3,85 km en 0:36:52 et **Denise OBriain** qui elle l'a complété en 0:39:00. Ne t'en fait pas Denise! Ton fils de 3 ans a été l'étoile de parcours String-O!

Sur les parcours faciles, **Christian Reid**, **Nathalie** et leurs deux enfants (10 ans et 7 ans) ont couru le parcours no 2 de 3,1 km en 0:39:28, pendant que **Florent** et **Beatrice Vilotte**, et leur fille de 3 ans, Celia, ont complété le parcours no 1 de 2,5 km en 0:44:01.

UN GROS MERCI à ceux qui ont rendu l'événement possible ... **Bruce Glen** et **Elaine** ont assumé la majorité de l'organisation. À titre de directeur de la rencontre, Bruce a conçu les parcours et a accroché toutes les balises (et les a ramassées par la suite...).

Un mot de Bruce & Elaine...

Nous voulons remercier tous les bénévoles qui nous ont aidé lors de la rencontre : Dmitri, Christian, Tania, Yee Fun (départs/arrivées, mise en place et retrait du parcours à ficelle, joindre les descripteurs de points de contrôle, etc). Nous nous excusons si nous avons oublié quelqu'un!

Un merci très spécial à **GLORIA** pour avoir, une fois de plus, exécuté le travail ingrat de procédé méticuleusement à l'entrée des données des inscriptions, et ce, avec le sourire. Sa fidèle contribution, qui passe souvent inaperçue, est essentiel et vraiment appréciée - et merci pour les biscuits!

Et merci **JOHN!** Pour avoir fourni les cartes, supervisé Bruce dans les choix de parcours et la vérification de ceux-ci, commandé une météo idéale, vérifié les résultats ainsi que leurs mise en tableau et d'avoir écrit ce rapport d'événement qui nous remet en mémoire une autre superbe journée!

Félicitations à tous les participants,

De retour en septembre,

John